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Abstract (en)
[origin: US4297438A] Color images are obtained by chromogenic development of a colorphotographic material comprising several differently
spectrally sensitized silver halide emulsions and color couplers associated thereto, a hydrophobic cyan coupler being incorporated by means of a
hydrophobic coupler solvent and a hydrophobic yellow coupler being incorporated without a coupler solvent, when a color developing composition
is used comprising a hydrophilic and a hydrophobic color developer compound. The color images have good stability of the cyan partial image to
tropical conditions and good lightfastness of the yellow partial image.

Abstract (de)
Mit einem farbfotografischen Material, das mehrere unterschiedlich spektral sensibilisierte Silberhalogenidemulsionsschichten und diesem
zugeordnete Kuppler enthält, wobei ein hydrophober Blaugrünkuppler unter Verwendung eines hydrophoben Kupplerlösungsmittels und ein
hydrophiler Gelbkuppler ohne Verwendung eines Kupplerlösungsmittels in die jeweilige Schicht eingebracht wurde, können Farbbilder mit guter
Tropenbeständigkeit des Blaugrünbildes und guter Lichtechtheit des Gelbbildes erhalten werden, wenn ein Farbentwicklergemisch verwendet wird,
das eine hydrophile und eine hydrophobe Farbentwicklerverbindung enthält.
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